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Innkalling til årsmøte for Elverum Arbeiderparti, 2020 
 

Sted: Horndalen Vel Grendehus  Møtestart: Torsdag 13.februar, Kl. 18.00  
 

Frasigelser av verv gjøres til valgkomiteens leder Bjørn Jarle Røberg-Larsen, 404 66 384 

Innkomne forslag sendes elverum.arbeiderparti@gmail.com innen 30. januar 2020. 
 

Hvem som skal holde politisk innledning er ikke avklart, det blir kunngjort senere. 

Saksdokumenter blir lagt ut på www.elverum.arbeiderpartiet.no senest 11.februar. 
 

Sak 1. Åpning  

a) Godkjenning av innkalling 

b) Godkjenning av dagsorden 
 

Sak 2. Konstituering 

a) Valg av møteledere 

b) Valg av møtereferent 

c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 
 

Sak 3. Årsberetning 19 

a) Årsberetning fra Elverum Arbeiderparti 

b) Leiret Arbeiderlag 

c) Østre Elverum Arbeiderlag 

d) Søndre Elverum Arbeiderlag  

e) AUF 
 

Sak 4. Regnskap 2019 og revisjon 2019 
 

Sak 5. Innkomne forslag 
               

Sak 6. Budsjett 2020 
 

Sak 8.  Valg 

a) Styre 

b) Kvinnekontakt 

c) Materialforvalter 

d)  Revisorer 

e) Innlandet Arbeiderpartis representantskap 

f) Innlandet Arbeiderpartis årsmøte 

g) Arbeiderpartiets landsmøte, kandidat 

h) Arbeiderbevegelsens arkiv 

i) Elverum Arbeiderpartis studieutvalg 

j) Folkets hus Jømnvang, styrerepresentant 

k) Hamar Media AS 

l) Valgkomité 

 

 

 

Mvh Elverum Arbeiderparti, styreleder Jørn Øversveen 

mailto:elverum.arbeiderparti@gmail.com
http://www.elverum.arbeiderpartiet.no/
http://elverum.arbeiderparti.no/-/sandbox/show/229394_elverumarbeiderparti
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Årsmøte 

Elverum Arbeiderparti 
Horndalen Vel Grendehus, 13.februar, kl. 18:00 

 

Forslag til sakliste/dagsorden: 
 

1. Åpning 

a) Godkjenning av innkalling 

b) Godkjenning av dagsorden 

- et minutt stillhet 

 

2. Konstituering 

a) Valg av møteledere 

Styrets innstilling:  

b) Valg av møtereferent 

Styrets innstilling: Bodil Nordhagen 

c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

Styrets innstilling: Forslag fra salen 

 

3. Politisk debatt: 

a) Årsmøtegjest; Anne-Marte Kolbjørnshus, gruppeleder for Arbeiderpartiet i 

Innlandet Fylkesting og leder av komite for opplæring og kultur. 

b) Ordskifte 

 

4. Årsberetning 2019 

Elverum Arbeiderparti 

• Leiret Arbeiderlag 

• Østre Elverum Arbeiderlag 

• AUF 

• Studieutvalget 

 

5. Regnskap 2019 og revisjon 2019 

 

6. Innkomne forslag 

 

7. Budsjett 2020 

 

8. Valg: 
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Forslag 1. 

Elverum og Innlandet Norges nye «olje»-metropol! 

Forslagstiller: Østre Elverum Arbeiderlag 

Framtiden til det norske oljeeventyret er truet, men Innlandet er klare for å skape nye eventyr med 

skogen som det nye gullet, fornybart gull! 

Innlandet og Elverum har det nye gullet rett utafor stuedøra! Skogen er vår gylne mulighet til å møte 

framtida på en bærekraftig måte. Skogen er den nye olja, og den siste dråpa av den fossile olja i 

Nordsjøen kommer fortere enn mange vil ta innover seg, og samtidig truer våre utslipp klodens 

eksistens.  

I Norge har vi vært heldige, i 50 år har vi fylt opp reservene og levd godt av ikke fornybar energi, 

pumpa opp langs kysten. Nå må vi tenke smart og ta i bruk vår teknologi og våre ressurser til å skape 

nye eventyr.  

Når Oljeeventyret i Nordsjøen begynte ga man oljenæringa gode betingelser, samtidig sikret vi norsk 

eierskap til betydelige deler av inntektene, og beholdt ressursene i nasjonalt eie! 

Forutsetningene i Innlandet gir en betydelig mulighet for å gi skognæringa og framtidas fornybare 

ressurser det samme utgangspunktet. Næringa skriker etter risikoavlastning for å skape nye 

arbeidsplasser av skogen, for å tørre og satse, for å evne å og ta de grepene som skal løfte Norge fra 

en kortsiktig «oljealder» langs kysten til en ny «Skogtid» i Innlandet. I Innlandet og i Elverum har vi 

kunnskapen, viljen og en fornybar ressurs som vil vare inn i evigheten om vi forvalter den riktig. 

I Elverum tas det ut enorme mengder skog hvert år, for de fleste av oss synes det knapt. Det er 

nettopp fordi vi har dedikerte selskaper som blant annet Glommen Mjøsen Skog som vet hvordan 

slike ressurser skal forvaltes. Den samhandlingen må fortsette. 

En slik skogsdrift gjør det mulig å ta ut mer, det gjør det mulig å skape nye næringer! Skogen er 

Innlandets mulighet til å vise at framtida er fornybar. Alt vi lager av olja i dag kan vi lage av skogen. 

Da må vi satse lokalt og nasjonalt, og vise vilje til å  

 

Skoghovedstaden Elverum kan sette standarden for Norges nye «olje» 

I Elverum ble det i 2017 tatt ut 280 000 kubikk skog, den langsiktige forvaltningen gjør det mulig å 

holde en stor avvirkning år etter år.  

Ingen tar ut mer skog enn Elverum og Innlandet, det er her framtidas gull ligger og det er naturlig at 

utnyttelsen og bearbeidingen skjer her, både for å unngå unødig transport, men også for å bygge et 

miljø som sammen kan finne de beste løsningene for å bruke hver en flis på best mulig vis.  

Elverum er en naturlig skoghovedstad i Norge og i Innlandet. De største produktivere skogarealene i 

Norge ligger i og rundt Elverum. Samtidig er Elverum et naturlig knutepunkt i regionen når det gjelder 

transportårer. En ny Rv3/25 og kommende tilsving på jernbanen er noen av grepene som kan gi nye 

muligheter for å skape ny næring til det beste for Norge.  

Flere av de største aktørene er allerede tilknyttet Elverum og nye næringsarealer på Grundsetmoen 

vil kunne være ideelle for produksjon av produkter fra framtidas «olje». 
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Satsning på skog, til alles fortjeneste! 

Bruk av skogen begrenser verdens behov for olje, og det kan være en effektiv måte å binde CO2 på, 

både som byggemateriale, men også som erstatning for produkter vi i dag lager av olje.  

Skogforvaltning er ikke noe nytt i Innlandet, hogst og bruk av tre har vi bedrevet i århundrer. I 

samarbeid med alle de gode kreftene som vil skape mer av skogen, klarer vi fortsatt å bevare den 

gode balansen mellom skogbruk, jordbruk, jakt, fiske og turisme. 

Vi er avhengige av å satse for å skape ny næring, og muligheten ligger her nå. Vi solgte ikke 

oljerettighetene våre til utenlandske hender, og vi skal ikke selge skogsrettighetene våre. 

Skognæringa må få risikoavlastning og vi må legge til rette for å utnytte framtidas ressurs lokalt. 

 

Elverum Arbeiderparti vil: 

- At Elverum skal ta en aktiv rolle i å skape nye arbeidsplasser knyttet til skognæringen 

- At skognæringa tilbys risikoavlastning for å satse på ny teknologi  

- At skogsarealer skal bevares i norsk eie, for å sikre eierskap til framtidens ressurser for 

skogbruk, jordbruk, jakt, fiske og fritid.  

Innstilling fra styret: 

Årsmøte støtter forslaget, som sendes til Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

 

Forslag 2.  

Pukkellaksen – En svartelistet fiende for det norske arvesølvet! 

Forslagsstiller: Østre Elverum Arbeiderlag 

Den norske villaksen er sterkt truet fra flere kanter; lakselus, rømning fra oppdrettsanlegg og utslipp 

av miljøgifter en noen av grunnen til at villaksbestanden er kritisk truet, nå har en ny trussel nådd 

norske farvann, Pukkellaksen.  

Pukkellaks finnes naturlig i elver rundt det nordlige Stillehavet. Pukkellaks i norske farvann, skyldes at 

russiske myndigheter utsetting av yngel på 1900-tallet. I Øst-Finnmark har pukkellaksen vært i flere 

år allerede, nå sprer den seg, og kan skape problemer for det biologiske mangfoldet. I hvilken grad 

det får konsekvenser for biologisk mangfold og økosystemer i norske elver, avhenger først og fremst 

av antallet.  

Tusenvis av gytende pukkellaks vil ha stor effekt på lokal laks, vannkvalitet og biologisk mangfold. 

Pukkellaksen vil produsere millioner av yngel som vil konkurrere med yngel av annen laksefisk som 

villaks og ørret om mat og plass.  

Invasjon av pukkellaks i norsk kystfarvann og norske vassdrag, vil ha negative konsekvenser på 

biologisk mangfold, produktiviteten til lokal laksefisk og akvakultur. Regionalt og internasjonalt 

samarbeid må til for å redusere omfanget av pukkellaks, konkluderer Vitenskapskomiteen for mat og 

miljø. 
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Et høyt antall pukkellaks vil også øke sannsynligheten for at pukkellaks sprer sykdomsorganismer til 

villaks og oppdrettsfisk.  Et tiltak som har vist seg å være effektivt for å redusere negative 

konsekvenser av pukkellaks, er målrettet fisking etter arten.  

Miljødirektoratet har tatt til orde for å gjøre grep og har allerede avsatt 2,5 millioner kroner til å 

starte arbeidet, men med en raskt voksende stamme øker problemet i rekordfart og det må en 

betydelig offensiv til.  

Elverum Arbeiderparti vil: 

- At «jakten» på Pukkellaksen effektiviseres ytterligere, for å berge det biologiske mangfoldet i 

norske elver og berge den norske Villaks-stammen. 

- At det settes inn betydelige tiltak for å motarbeide de stadige truslene mot norsk 

villaksbestand, herunder strengere krav til oppdrettsnæringens rømminger og utslipp.  

Innstilling fra styret: 

Årsmøtet støtter forslaget, som sendes årsmøtet i Innlandet Arbeiderparti. 

 

 

Forslag 3. 

Styrk den politiske ledelsen i Innlandet Ap 

Forslagsstiller: Styret i Elverum Arbeiderparti: 

Elverum Arbeiderparti ønsker å styrke den politiske ledelsen i Innlandet Arbeiderparti. Dette gjøres 

med to nestledere. 

Elverum Arbeiderparti ønsker at: 

- Styret i Innlandet Arbeiderparti skal bestå av en leder og to nestledere. Vedtektene for Innlandet 

Arbeiderparti justeres deretter. 

 

Innstilling fra styret: 

Forslaget oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti 
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Forslag 4. 

Organisatorisk sak 

Arbeiderpartiet og feminisme hånd i hånd 

Forslagsstiller: Elverum-Åmot AUF 

AUF stemte i 2016 over om AUF skulle bli en feministisk organisasjon, eller ikke. Debatten ble tatt, og 

flertallet bestemte at vi skulle inkludere feministisk i våre vedtekter. Nå ønsker vi at Innlandet 

Arbeiderparti også skal ta denne debatten. Store norske leksikon definerer feminisme som «en 

akademisk virksomhet som handler om frihet, likestilling og rettferdighet for alle, uavhengig av 

kjønn». Videre står det at feminismen har en målsetning om at menn og kvinner skal ha like 

rettigheter, muligheter og ansvar. Som sosialdemokrater er det rart vi ikke kan vedta dette, da vår 

ideologi bygger på likhet og rettferdighet mellom alle.   

 

Vi lever i 2020. Det er på tide at vi slutter å være redde for et ord som kun handler om frihet, 

likestilling og rettferdighet for alle. Vi må legge vekk alle fordommer vi har, og gå sammen inn i 

fremtiden.  

 

Elverum Arbeiderparti mener: 

- Innlandet Arbeiderparti skal bli en feministisk organisasjon, ved å inkludere dette i 
vedtektene sine. 

 

Innstilling fra styret:  

For sent innkommet forslag, legges frem uten innstilling fra styret 
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Forslag 5. 

Vedtektsendinger – ref landsmøtets nye 

retningslinjer 

Forslagsstiller: Styret i Elverum Arbeiderparti 

Vedtekter for Elverum Arbeiderparti 

 

Revidert i tråd med landsmøtets 

vedtekter vedtatt i 2019. 

Vedtektene er vedtatt av årsmøtet i 

Elverum Arbeiderparti. 13.februar 

2020.  

§1 Formål 

Kommunepartiet skal i samarbeid med 
partiavdelingene arbeide for 
Arbeiderpartiet etter de retningslinjer 
som partiet har lagt fram i program, 
vedtekter og vedtak. 

 

 

§2 Organisasjonens oppbygging 

Som medlem regnes registrerte personer 
som har betalt for inneværende år. 
Medlemmene danner Elverum 
Arbeiderparti.  
 
Medlemsmøtet eller representantskapet 
er kommunepartiets høyeste organ 
mellom årsmøtene. 

 
Det er årsmøte i kommunepartiet som 
avgjør kommunepartiets 
organisasjonsoppbygging/ lags-struktur. 
 
Arbeiderlagene 
Arbeiderlagene danner 
grunnorganisasjonen i Elverum 
Arbeiderparti. Elverum Arbeiderparti som 
kommuneparti utøver gjennom 
medlemsmøtet partiets øverste myndighet 
i kommunen. Arbeiderlagene skal 
 

- Fremme forslag til saker og forhold 
som danner utgangspunkt for 
Elverum Arbeiderpartis politikk. 

- Står ansvarlig for det lokale 
valgarbeidet 

- Rekruttere nye medlemmer til 
lagene 

- Drive informasjon og studiearbeid 
- Innstille på minst en representant til 

valgkomiteen for årsmøtet i EAp 
- Innstille på minst en representant til 

programkomiteen 
- Innstille på en representant til 

nominasjonskomiteen 
 

Arbeiderlagets beretning inngår som en del av 

årsmeldingen til Elverum Arbeiderparti. 

§3 Årsmøter 

Til årsmøtet i kommunepartiene inviteres 
alle medlemmer med tale- og 
forslagsrett. Her har alle medlemmer 
stemmerett. Møtet kunngjøres minst fire 
uker før det avholdes. Årsmøtet 
behandler årsmelding fra styret, 
avdelingene, kommunestyregruppa m.v. 
Videre behandles regnskap, innkomne 
forslag og valg i samsvar med 
kommunepartiets vedtekter. 
 
Forslag som partiavdelingene ønsker 
behandlet på årsmøtet, må sendes 
partistyret senest to uker før årsmøtet. 
Styrets medlemmer har ikke stemmerett 
på årsmøtet ved behandling av 
beretning og regnskap. 

 
Ekstraordinært årsmøte avholdes når 
medlemsmøtet bestemmer det, eller når 
partiavdelinger som utgjør minst 2/5 av 
medlemmene ber om det. Ekstraordinært 
årsmøte skal kunngjøres minst fire uker 
før det skal avholdes, og møtet kan kun 
behandle de saker som det framgår av 
saklista ved kunngjøring om 
ekstraordinært årsmøte. 
 
Innkalling til årsmøte utsendes per post, til 
medlemmer uten registrert e-postadresse 
i medlemsregisteret. Postutsendingen, 
skal foregå innenfor gitte frister for 
utsendelse av innkalling 
 

§4 Medlemsmøtet 

Medlemsmøtet er kommunepartiets 
høyeste myndighet mellom 
årsmøtene. Det tar avgjørelser i alle 
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saker som ikke er tillagt partistyret 
eller kommunestyregruppa. 
 
Medlemsmøter eller 
representantskapsmøter skal holdes så 
ofte styret bestemmer det, når 
kommunestyregruppa ber om det, eller 
når partiavdelinger som representerer 
minst 2/5 av medlemmene ber om det. 

 
Alle medlemmer i kommunepartiet 
stemmerett i medlemsmøtet. 
Medlemmer av partiets 
kommunestyregruppe skal ta del 
i medlemsmøtet. Når 
medlemsmøtet behandler 
kommunale saker, skal 
kommunestyregruppa fremme 
innstilling i den enkelte sak. 
 
Viktige kommunale saker skal 
behandles i medlemsmøtet. Når 
sakene er vedtatt i 
medlemsmøtet som 
partiprogram eller i et 
enkeltvedtak, behandles sakene 
videre i gruppestyret og 
kommunestyregruppa for 
gjennomføring i kommunestyret. 
Alle nye politiske saker skal 
foreligge til behandling i 
medlemsmøte.  
Ved behandling av slike saker 
skal arbeidsutvalget/styret 
fremme innstilling til den enkelte 
sak.  
 

§5 Styret 

1. Kommunepartiets styre består av 
inntil 9 medlemmer. Blant disse er 
leder, nestleder, kasserer, 
medlemsansvarlig, sekretær og 
kvinnekontakt. Kvinnekontakten 
skal ha ansvar for kvinnenettverket 
i kommunepartiet. 
 

2. Leder, nestleder, kasserer og 
sekretær velges for 2 år av 
gangen, dog slik at leder og 
sekretær velges det ene år og 
nestleder og kasserer det andre 
år. De øvrige styremedlemmene 

velges for 1 år av gangen.  
 

3. AUF i kommunen tiltrer styret 
med ett medlem som har tale-, 
forslags- og stemmerett. Leder 
av kommunestyregruppa og 
eventuell ordfører tiltrer 
partistyret ed tale- og 
forslagsrett. 
 

4. Partistyret skal lede partiarbeidet 
i kommunen og sikre en god 
kontakt mellom partiets 
kommunestyregruppe og 
partiavdelingene.  
 

5. LOi’s styre velger en 
representant med tale og 
forslagsrett i styret i Elverum Ap. 
Representanten må være 
medlem av Arbeiderpartiet. 
 

6. Partistyret innstiller på minst to 
representanter til henholdsvis 
programkomiteen og 
nominasjonskomiteen. Lederen 
av komiteen velges på årsmøtet. 
 

7. Arbeidsutvalget består av 
partistyrets leder, gruppeleder, 
og ordfører, varaordfører. 
Utvalget skal sikre kontakt 
mellom styret og partiets 
kommunestyregruppe og 
samarbeid om kommunale saker. 

 

§6 Nominasjon til kommunestyrevalg 

1. Fylkespartiets styre 
fastsetter tidsfrister for 
nominasjonsprosessen 
foran kommunestyrevalg. 

2. Medlemsmøtet eller 
representantskapet velger 
en nominasjonskomité på 
minst fem medlemmer med 
varamedlemmer, etter 
forslag fra partistyret. 
Kandidatene innstilles med 
minst 1 kandidat fra hvert 
arbeiderlag og minst 2 fra 
partistyret. Lederen velges 
blant disse.  
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3. Partistyret ber 
medlemmene/partiavdelingene 
innen en fastsatt frist å sende 
nominasjonskomiteen forslag 
på medlemmer de ønsker 
nominert. 

4. Nominasjonskomiteen 
utarbeider et foreløpig forslag 
til liste, som offentliggjøres for 
medlemmene og sendes 
partiavdelingene til 
behandling. Listeforslaget skal 
også omfatte forslag på 
ordfører, varaordfører.  

5. Medlemmene/partiavdelingene 
skal innen en nærmere fastsatt 
tidsfrist sende sine 
endringsforslag til 
nominasjonskomiteen. 

6. Medlemsmøtet eller 
representantskapet foretar den 
endelige nominasjon på et eget 
nominasjonsmøte. 
Nominasjonskomiteen legger 
fram sitt endelige forslag til liste, 
der det er innarbeidet de 
endringsforslag som komiteen 
har sluttet seg til. Før det tar fatt 
på selve nominasjonen, 
fastsetter nominasjonsmøtet 
hvor mange som skal 
kumuleres. Nominasjonsmøtet 
nominerer først 
ordførerkandidat, 
varaordførerkandidat. De skal 
stå først på valglista og 
kumuleres. 
 

7. Kommunepartiet kan foreta 
nominasjon av ordførerkandidat, 
varaordførerkandidat før resten 
av lista nomineres. 
Kommunepartiet skal i så fall ha 
fastsatt dette som en del av 
nominasjonsprosessen. 
Forhåndsnominasjonen skal 
foretas av medlemsmøtet 
Nominasjonskomiteens 
innstilling til disse plassene må 
bekjentgjøres før møte. 
Nominasjon av disse plassene er 
å anse som endelig og kan ikke 
tas opp igjen på 
nominasjonsmøtet der 

nominasjon av de øvrige 
plassene på lista skal foretas. 

8. Partiets kommunevalgprogram 
må sluttbehandles før 
nominasjon finner sted. Ved 
forhåndsnominasjon av 
ordførerkandidat, 
varaordførerkandidat, må ikke 
kommunevalgprogrammet 
sluttbehandles før disse er 
nominert. 

9. Rådgivende 
avstemning over 
kandidater kan 
holdes, før 
nominasjonskomite
en fremmer sitt 
første nummererte 
listeforslag. 

10. Innkalling til 
Nominasjonsmøte 
og programmøte 
skal utsendes 
seneste 4 uker før 
møtet finner sted. 

11. Innkalling til nominasjonsmøtet og 
programmøtet, skal utsendes per 
post, til medlemmer uten registrert e-
postadresse i medlemsregisteret. 
Postutsendingen, skal foregå innenfor 
gitte frister for utsendelse av 
innkalling. 

 

§7 Kommunestyregruppene 

1. Styret i kommunepartiet skal 
umiddelbart etter et 
kommunestyrevalg innkalle 
partiets representanter i det nye 
kommunestyret til et fellesmøte 
med partistyret for å konstituere 
kommunestyregruppa. 

2. Partistyret og gruppestyret 
innstiller i fellesskap overfor 
medlemsmøtet på partiets 
kandidater til formannskapet 
og andre kommunale styrer, 
utvalg og råd. 

3. Medlemsmøtet/representantskaps
møtet eller styret gir fullmakt til en 
forhandlingsdelegasjon som på 
vegne av kommunepartiet skal 
forhandle frem posisjoner i forkant 
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av konstituering av 
kommunestyret. Partiets 
ordførerkandidat/byrådslederkandi
dat skal være en del av 
forhandlingsdelegasjonen. 
Fullmakten skal gi rammer og 
strategi for forhandlingene. 
Forhandlingsdelegasjonen skal 
legge frem innstilling som 
behandles av medlemsmøtet/ 
representantskapsmøtet i 
kommunepartiet. 

4. Kommunestyregruppa skal i 
samarbeid med partistyret 
arbeide etter partiets program, 
vedtekter og vedtak. Gruppa er 
ansvarlig overfor 
kommunepartiet. 

5. Kommunepartiets leder og 
inntil to andre 
styremedlemmer utpekt av 
partistyret tiltrer 
kommunestyregruppa med 
tale-, forslags- og 
stemmerett. 
Kommunepartiets leder eller 
annet styremedlem utpekt av 
styret tiltrer 
formannskapsgruppa med 
fulle rettigheter. 

6. Gruppa holder 
møter så ofte det 
trengs og skal 
foran hvert møte i 
kommunestyret gå 
gjennom møtets 
saksliste. 

7. Det føres protokoll på gruppas 
møter. Gruppa legger fram en 
årsmelding for årsmøtet i 
kommunepartiet. 

8. Vedtak i kommunestyregruppa 
eller kommunepartiet v/ 
årsmøtet, medlemsmøtet eller 
representantskapsmøtet er 
bindende ved behandling i 
kommunestyret dersom det 
behandlede organ ikke har 
vedtatt noe annet. 

9. Den som er inhabil i en sak som 
skal behandles i kommunestyre 
og/ eller har personlige eller 
familiære interesser (økonomiske, 
forretningsmessige mv.) i en sak 

som behandles i partiets organer 
eller i kommunestyregruppe, er å 
anse som inhabile i partiets 
behandling. 

10. Partiets representanter i 
kommunale styrer og utvalg 
skal danne grupper. Disse 
gruppene skal organiseres og 
arbeide etter de regler som er 
trukket opp for 
kommunestyregruppa i 
foregående punkt 4 - 9. 

11. Partistyret skal i samarbeid med 
styret for kommunestyregruppa 
sørge for at det blir holdt 
fellesmøter av partiets 
representanter i kommunale 
styrer og utvalg. Dette skal 
fremme godt og planmessig 
samarbeid mellom gruppene. 

12. Kommunale saker skal behandles 
av medlemsmøtet når styret for 
kommunestyregruppa ber om det, 
når et flertall i 
kommunestyregruppa krever det, 
når partistyret bestemmer det, 
eller når medlemsmøtet eller 
representantskapet ber om det. 

§8 Revisjon 

Årsmøtet velger to revisorer med 
vararevisorer. Disse reviderer 
regnskapet og gir innberetning til 
årsmøtet og til fylkespartiet. 

 

§9 Kontingenten 

Kommunepartienes andel av kontingenten 
fastsettes av landsmøtet. 
 

§10 Vedtekter 

Vedtektene for Elverum Arbeiderparti 
vedtas av årsmøtet. De er bygget på 
Arbeiderpartiets vedtekter og 
bestemmelser og står ikke i strid med 
disse. Forhold som ikke omfattes av disse 
vedtekter reguleres av Arbeiderpartiets 
retningslinjer for kommunepartier. 
 
§11 Rådgivende uravstemning 

1. Medlemsmøtet eller 
representantskapet kan vedta 
å søke råd i viktige politiske og 
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organisatoriske saker i form av 
rådgivende uravstemning blant 
partiets medlemmer. 

2. Styret har ansvaret for at 
det utarbeides et 
beslutningsgrunnlag som 
i tilstrekkelig grad 
belyser saken som skal 
avgjøres. 

3. Kommunepartiets styre har 
ansvaret for at uravstemningen 
gjennomføres på en forsvarlig 
måte, etter nærmere 
retningslinjer fastsatt av 
medlemsmøtet eller 
representantskapet. 

4. Vurdering av rådgivende 
uravstemning skal alltid gjøres i 
forkant av sakers behandling. 

 

§12 Kvinnekontakt på kommunenivå 

Organisering av kvinnenettverket på 
kommunenivå reguleres av retningslinjene 
for Arbeiderpartiets kvinnenettverk. 

 

§13 Fagforeningssamarbeid 

Elverum Arbeiderparti fremforhandler 
samarbeidsavtaler med LO og 
Fagforbundet og eventuelt andre 

relevante forbund annethvert år, utenom 
valgår. 

 

§14 Representasjon Innlandet 
Arbeiderparti 
Representanter til Innlandet Arbeiderpartis 
Årsmøte velges i hovedsak av Elverum 
Arbeiderpartis årsmøte eller av 
medlemsmøtet. Valgkomiteen innstiller 
ovenfor kommunepartiets på 
representanter og varapersoner. Alle 
arbeiderlag, samt AUF skal være 
representert i årsmøteutsendingen.  
 
§15 Ved oppløsning av 
kommunepartiet 
Elverum Arbeiderpartis eiendeler tilfaller i 
sin helhet Innlandet Arbeiderparti dersom 
kommunepartiet blir oppløst, med 
følgende retningslinjer: 

- Når vedtak om 
oppløsning er fattet, skal 
økonomiske 
disponeringer og 
bevilgninger godkjennes 
av fylkespartiet. Det er 
ikke anledning til å foreta 
utdeling av gjenværende 
midler til medlemmene. 
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Årsberetninger 
Elverum Arbeiderparti 

Østre Elverum Arbeiderlag 

Leiret Arbeiderlag 

Elverum-Åmot AUF 

Studieutvalget 
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Elverum Arbeiderparti 

 Årsberetning for 2019 
Årsmøte 13. februar 2020 
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Partikamerater: 

Endelig er Elverum Arbeiderpartiet tilbake på ordførerkontoret i Elverum. 

 

Elverum Arbeiderparti klarte årets store mål. I kommunevalget hadde vi satt oss to viktige mål: 

1. Vi skulle bli en del av flertallet i Elverum kommunestyre 
2. Vi skulle få ordfører. 

 

Vi nådde måla. Vi ble en del av flertallet. Etter samtaler og forhandlinger med flere partier endte vi opp med en 

avtale med Sosialistisk Venstreparti (SV) og Fremskrittspartiet (FrP). Vi hadde mange og gode samtaler med 

mange partier, lengst gikk vi med Miljøpartiet De Grønne, men valget falt til slutt på SV og FrP. Noen 

utfordringer med slikt samarbeid er det, men de løses godt av gruppeleder Ingvar Midthun og ordfører Lillian 

Skjærvik og kommunestyregruppa. Som en del av samarbeidsavtalen ble Lillian Skjærvik ordfører, varaordfører 

ble Eldri Svisdal fra SV og Dag Martin Bakken fikk plass i formannskapet. 

 

Utfordringer framover: 

Elverum Arbeiderparti har store utfordringer å gripe tak i. I løpet av de siste åtte årene med borgerlig styre har 

gjelden til kommunen blitt firedoblet, i tillegg har befolkningsveksten stoppet opp. Dette har gitt oss en 

kommune med store økonomiske utfordringer. Partiet må sørge for omstilling i kommunen, få orden på 

økonomien, fart på næringsutviklingen, skape arbeidsplasser, øke attraktiviteten og igjen få økt bosetting. I 

tillegg må det jobbes aktivt med store offentlige institusjoner som å sikre et framtidig sykehus i Elverum, jobbe 

for en brigade i forsvaret i samarbeid med Haslemoen og Rena Leir, bidra til vekst for høgskolen og at de får 

universitetsstatus. Elverum er en del av Innlandet og Oslo regionen. Det er derfor  

 

viktig at veiutbyggingen fortsetter og knytter oss sammen med Hamar-/Mjøsregionen samt elektrifisering av 

jernbanen med hyppige avganger og tilknytning til InterCity og Oslo. 

Kjære medlemmer. Vi har et godt år bak oss og store utfordringer foran oss. Vi har en god partiorganisasjon i 

Elverum med gode politikere i ledelsen og kommunestyret. Spesielt knytter det seg forventinger til Lillian som 

ordfører, Ingvar som gruppeleder og den nye kommunepartilederen. Men viktigst av alt: Vi er et lag med over 

300 medlemmer, 20-30 på alle medlemsmøter, et godt sammensatt styre, samarbeid med LO (Lokal LO leder 

tiltrer i styret), 13 representanter i kommunestyret og flere i råd, komiteer og utvalg. 

Elverum Arbeiderparti er et fellesskap av sosialdemokrater som jobber til det beste for Elverum og Elverums 

innbyggere. Sammen er vi sterke. 

 

Som leder vil jeg takke alle som i 2019 har gjort en jobb for Elverum Arbeiderparti, enten som 

kommunestyrerepresentant, styremedlem, valgkampmedarbeider, kaffekoker, stått på stand og deltatt i 

samtaler i partiet, på arbeidsplasser, med naboer og en rekke andre. 

Felles når vi mål. Sammen oppnår vi resultater       

 

Kameratslig hilsen 

Jørn Øversveen 

Leder, Elverum Arbeiderparti 
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Partistyret har etter årsmøtet bestått av:  

Leder:         Jørn Øversveen, Leiret 

Nestleder:   Lillian Skjærvik, Østre  

Sekretær:    Bodil Nordhagen, Leiret  

Kasserer:    Knut Solberg, Søndre                  

Studieleder:Magnus Stenseth, Østre 

Styremedl.: Helen Løkken, Leiret 

Styremedl.: Jeanette Evensen, Leiret       

Styremedl.: Stein Erik Nyberg, Leiret 

Styremedl:  Jan Gunnar Olbergsveen, Leiret 

1. vara:        Erik Larsen, Søndre 

2. vara:        Aud Irene Nordhagen, Leiret 

3. vara:        Stine Heyerdahl Sveen, Østre 

 

I tillegg tiltrer en representant for AUF med fulle rettigheter. Dette var Thea Bråten fram til sommeren 2019 

mens Vebjørn Skirbekk har vært AUF’s representant fra høsten 2019. Gruppeleder Ingvar Midthun tiltrer styret 

med tale- og forslagsrett. 

 

Studieutvalg:  

Leder:  Magnus Stenseth. 

Medlemmer: Studielederne i arbeiderlagene og AUF: 

Jeanette Evensen, Leiret 

Anne Grethe Silihagen, Østre  

Jon-Inge Hagebakken, Søndre 

Vebjørn Skirbekk Sagmoen, AUF  

 

Materialforvalter:  

Tor Kristian Godlien, Søndre 

 

Revisorer: Gunnar Lindbakken, Østre 

                   Hanna Hanstad, Østre 

vara:           Per Ove Væråmoen, Leiret 

vara:           Per Erik Skaugrud, Leiret 
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Kvinnekontakt: Helen Løkken 

Vara: Aud Irene Nordhagen 

Representanter:  

Innlandet APs representantskap:   

Jørn Øversveen, vara Tor Kristian Godlien Lillan Skjærvik, vara Jeanette Evensen 

Magnus Stenseth, vara Jan Gunnar   

                                           Olbergsveen  

 

Årsmøtet har gitt fullmakt til å foreta suppleringsvalg av ytterligere varaer ved behov. 

           Arbeiderbevegelsens arkiv: 

           Representant: Rolv Skirbekk, Leiret 

           Vara: Ingebrigt Henningsen, Østre 

           Terje Lund er nestleder i  

           Arbeiderbevegelsens Arkiv  

Hamar Media: 

Fullmektig: Magnus Stenseth 

Rådgiver: Lillian Skjærvik  

Vara: Styret utpeker vara ved behov 

Seniorutvalg:  

Leder Ingebrigt Henningsen 

Bodil Nordhagen, sekretær 

Rolv Skirbekk 

Aud Jorid Warmdal 

Inger Johanne Norr 

Sverre Rimberg 

Valgkomité: 

Leder: Bjørn Jarle Røberg-Larsen,  

                                            Leiret   

Inger Johanne Norr, Søndre 

Pål Sundt Finstad, Østre 

Vebjørn Skirbekk Sagmoen, AUF  Ann-Christel Johnsgård, Leiret, 

oppnevnt av styret  
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Valgkamputvalg: 

Magnus Stenseth  

Lillian Skjærvik 

Jørn Øversveen  

Rune Marius Hermansen 

Jan Gunnar Olbergsveen 

Ingebrigt Henningsen  

AUF velger sin representant 

LO i Elverum,v/ lederTor Kristian Godlien 

 

POLITISK VIRKSOMHET 

KOMMUNESTYREGRUPPE ETTER KOMMUNEVALGET 2019: 

Lillian Skjærvik  (ordfører)  

Magnus Stenseth, Ingvar Midthun,  

Bente Irene Aaland, Tor Kristian Godlien, 

Jeanette Evensen Olsen, Per Gunnar Sveen, 

Bodil Nordhagen, Vebjørn Skirbekk Sagmoen, Erik Larsen, Anne Christel Johnsgaard, Gunnhild Marie Berteig,  

Tove Irene Paulsen (vara: Hanna Kjelland, Pål Sundt Finstad, Jørn Øversveen, Frank Ophus, Jan Gunar 

Olbergsveen). 

 

Gruppeleder er Ingvar Midthun. 

KOMMUNESTYREGRUPPE FRA  

2015 -2019 

Ingvar Midthun, Lillian Skjærvik, Tor Kristian Godlien, Bente Aaland, Bodil Nordhagen, Jørn Øversveen, Magnus 

Stenseth, Margrethe Skjærbæk, Bjørn Jarle Rødberg-Larsen, Terje Uthus, Pål Sundt Finstad, Stine Heyerdal 

Sveen, Terje Lund, Knut Solberg. (vara: Gunnhild Berteig, Anne Grete Berget, Kaja Haugseth, Anne Grethe 

Silihagen, Anne Engen Hornmoen 

  

Gruppeleder: Ingvar Midthun. 

Leder i kontrollutvalget: Torbjørn Bekkevold. 

 

FORMANNSKAPSGRUPPE ETTER VALGET 2019 består av følgende personer:  

Ordfører Lillian Skjærvik, Magnus Stenseth og gruppeleder Ingvar Midthun.  

Vara: Bente Aaland, Tor Kristian Godlien, og Jeanette Evensen Olsen. 

 

Rapport fra kommunestyre- og formannskapsgruppa 2019:   

Kommunestyregruppa ble innkalt til 11 kommunestyremøter. Det er faste gruppemøter mandager før 

formannskap og kommunestyremøter, og koordinerende gruppemøter i forkant av alle kommunestyremøter. 

Deler av de koordinerende gruppemøtene ble gjennomført sammen med SV og MDG før valget. Etter valget er 

koordinerende gruppemøter gjennomført sammen med SV og FRP. 
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I tillegg ble kommunestyrets Strategi- og økonomikonferanse gjennomført 10.juni.  

 

Formannskapsgruppa er innkalt til 19 formannskapsmøter. Formannskapet møter tillitsvalgte gjennom 

regelmessige møter i administrasjonsutvalget.   

Formannskapet har gjennomført flere generalforsamlinger, eiermøter og orienteringer før ordinære saklister.  

 

Kommunestyre- og formannskapsgruppa samarbeider godt, med godt oppmøte og bred deltagelse i 

diskusjoner og avklaringer av saker til behandling. Mange representanter deltar aktivt fra kommunestyrets 

talerstol, og skriver innlegg til lokalavisa og sosiale medier. 

 

Noen aktuelle saker i formannskap og kommunestyre 2019: 

(i tillegg kommer saker drøftet og tatt opp i komiteene) 

 

• Handlings- og økonomiplan 2020-2023. 

• Utbygging/finansiering av ny riksvei 3/25. 

• Byplan 2030, høring og vedtak. 

• Areal-/transportstrategi, Mjøsbyen. 

• Planoppstart, midlertidige boliger for vanskeligstilte. 

• Transaksjonsavtale, Hafslund E-CO og Eidsiva Energi AS. 

• Omsorgsboliger i Ydalir. 

• Økonomisk støtte til «Liv i Leiret». 

• Grundsetmoen næringspark, mindre reguleringsendring. 

• Vurderinger av løsninger for bygging av ny svømmehall. 

• Støtte til Landsskytterstevnet 2020. 

• Status for utredning av hytte-bygging, Rogstadbakkvollen.  

• Tjenestegjennomgang og salderings-tiltak, Handlings- og økonomi-planen. 

• Opprettelse av Elverum Vekst, omorganisering av nærings- arbeidet. 

• Bygging og oppstart, Helsehuset. Tilleggsfinanisering. 

• Terningen Arena Idrett og Kultur AS, avdragsutsettelse og økt egenkapital. 

• Utvidelse av venterom, NAV. 

• Etablering av ungdomsråd. 

• Planprogram for Røros- og Solørbanen, tilsving Elverum. 

• Ny organisering av hjemmebaserte tjenester. 

• Eiendomsskattevedtak 2020. 

• Handlingsplan, idrett og nærmiljø 2020-2023. 

• Kommunal anskaffelsesstrategi. 
 
 

Elverum, februar 2020 
Gruppeleder Ingvar Midthun 
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MØTEVIRKSOMHET 

 

Årsmøte 

Årsmøtet ble avviklet på Gråberg 28.01.2019 med møtestart kl. 19.00 og møteslutt kl. 22.00. Antall frammøtte 

var 36 medlemmer.  

 

Jørn Øversveen ønsket vel møtt til årsmøtet.  

Han rettet en spesiell velkomst til årets årsmøtegjest, stortingspolitiker Anniken Huitfeldt.  

Jørn Øversveen innledet med å minnes og hedre partikamerater som var gått bort i 2018. Partikamerater som 

var gått bort ble minnet med 1 minutts stillhet.  

Etter konstituering og behandling av årsberetning og regnskap 2018 var det politisk innledning ved 

stortingspolitiker Anniken Huitfeldt med påfølgende debatt.  

Jørn Øversveen takket Anniken Huitfeldt for den politiske innledningen og overrakte blomster.  

Underveis i årsmøtet var det pause med       bespisning og kaffe. 

I tillegg til de vanlige årsmøtesakene, behandlet årsmøtet i alt 14 innkomne forslag.  

Leder Jørn Øversveen takket og overrakte blomster til møteleder Terje Røe og til Aud Jorid Warmdal som gikk 

av som kasserer i styret. Hvert av styremedlemmene fikk overrakt en rose som takk for sitt arbeid. 

 

Styremøter 

Det er avholdt 11 ordinære styremøter i 2019. Noen av styremøtene har vært sammen med 

kommunestyregruppa og også med de nye listekandidater som stilte til valg høsten 2019.  

I 2019 har partiet i tillegg hatt styremøter den siste timen før medlemsmøter. Flere viktige saker har blitt 

behandlet og presentert for medlemsmøtet. Mer om dette under medlemsmøter.  

Medlemsmøter  

Det har vært avholdt 14 ordinære medlemsmøter i 2019. Det ble i tillegg avholdt programmøte og 

nominasjonsmøte i januar 2019. I tillegg er det gjennomført flere tema/studiemøter for medlemmer. Det har 

alltid blitt gjennomført medlemsmøte før kommunestyremøter hvor viktige saker skulle behandles. Vi har hatt 

besøk av flere eksterne foredragsholdere. 

Flere viktige saker er blitt behandlet.  

Noen av temaene og sakene på medlemsmøter har vært: 

«Areal- og transportplan-Mjøsbyen», hvor Anne Kari Torp Adolfsen innledet. 

«Næringsutvikling og arbeidsplasser»,  

med innledninger av fylkespolitiker Thomas Breen og Tone Lien fra ERNU. 

«Oppfølging lavinntektsfamilier» hvor Anne Berit Helgeby fra NAV orienterte. 

«Kommuneøkonomi og budsjett» har vært tema med eksterne innledere på to medlemsmøter. Innledere var 

rådmann Kristian Trengereid og økonomisjef David Sande. 
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«Partnerskap – sammenslåing av Eidsiva Energi AS og Hafslund E-CO» ved administrerende direktør i Eidsiva, 

Øystein Andresen. 

«Byplan» har også vært tema på medlemsmøter. 

Politikk og forberedelser til kommunevalget har vært viktige saker i møtene. Etter kommunevalget, hvor 

Elverum Arbeiderparti fikk ordføreren, er det brukt tid i møter for arbeidet med konstituering 

og prosessene i kommunestyret og internt i partiet.  

 

Oppslutningen om medlemsmøtene har i gjennomsnitt vært i overkant av 20 medlemmer, med høyest 

oppslutning ca. 30 under behandling av byplan og budsjett.  

Det er et mål fortsatt å øke oppslutningen på medlemsmøtene. Alle medlemsmøter i Elverum Arbeiderparti er 

åpne, dvs. at også ikke-medlemmer er velkommen til å være 

tilstede på møtene, med mindre noe annet blir bestemt under møtene. Pressen inviteres til møtene. 

Det er i 2019 gjennomført flere temamøter og skolerings- og studiesamlinger. 

Medlemsmøtene er det høyeste organet i Elverum Arbeiderparti mellom årsmøtene, og vedtak som gjøres på 

medlemsmøtene er bindende for Elverum Arbeiderpartis kommunestyregruppe, hvis ikke noe annet blir 

vedtatt av medlemsmøtet. Det er blitt sendt ut e-post med årsplan i begynnelsen av året til alle medlemmer, 

med oversikt over de planlagte aktivitetene i Elverum Ap. Videre har informasjon om aktivitetene blitt publisert 

på Elverum Aps internettsider www.elverum.arbeiderparti.no  

og Facebook.  

Forut for alle medlemsmøter har partiledelsen sendt ut påminnelse om møtetidspunkt, møtested og sakliste til 

alle medlemmer som har registrert e-postadresse hos Elverum Ap. Det har også vært vanlig å sende ut SMS til 

alle medlemmer med registrert mobiltelefon. For 2020  sendes e-post om møteplan for hele kalenderåret. I 

tillegg legges møteplanen ute på vår nettside www.elverum.arbeiderparti.no og i papirutgaver i partisentralen. 

 

SENIORPOLITISK UTVALG 

Våren 2019 ble Elverum Arbeiderpartis Seniorpolitiske utvalg reaktivisert med valg av nytt styre på 6 

medlemmer. Ingebrigt Henningsen ble valgt som leder. 

Seniorpolitisk utvalg skal være bindeledd mellom utvalget og Elverum Arbeiderpartis styre. Oppdatering av 

Seniorpolitisk plan 

har vært prioritert aktivitet i 2019. I arbeidet med planen har det vært flere arbeidsmøter. Det ble gjennomført 

et møte med partiets seniorer, hvor ordfører Lillian Skjærvik holdt en innledning som innspill til Seniorpolitisk 

plan. I tillegg kom innspill fra frammøtte medlemmer. Oppdatert Seniorpolitisk plan 2020-2023 ble ferdigstilt 

og lagt fram i møte på Lille Gråberg den 29.08.2019. Her var Gro Harlem Brundtland tilstede og snakket om 

eldrepolitikk. Seniorpolitisk utvalg har gjennomført møte i november 2019, hvor temaet var budsjett - og 

økonomiplan 2020-2023. 

1. MAI  

Elverum Ap deltok på 1.mai-feiringen i samarbeid med LO i Elverum. Leiret Arbeiderlag videreførte tradisjonen 

med servering av frokost på Lille Gråberg.  

Under frokosten holdt AUF-leder Ina Rangønes Libak tale og Thea Sandberg Bråten sto for ungdomsappellen.  

Videre var det solidaritetsgudstjeneste i Elverum hovedkirke hvor Ina Rangønes Libak holdt appell. 

Hovedarrangementet ble avholdt i festsalen i Rådhuset, og hovedtaler var leder av SV, Audun Lysbakken. I 

http://www.elverum.arbeiderparti.no/
http://www.elverum.arbeiderparti.no/
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tillegg var det appeller ved Lillian Skjærvik fra Arbeiderpartiet, Bjørn Venstad fra RØDT og Vegard Holm fra 

Transportarbeiderforbundet. Ute foran Skogsarbeiderstatuen var det bekransning og appell fra Eldri Svisdal, SV. 

Besøk på institusjonene var avklart på forhånd. Det ble holdt appeller på, Sætre ved Lillian Skjærvik og på Moen 

ved Ingvar Midthun. 

 

HEDMARK ARBEIDERPARTI 

Elverum Arbeiderparti har deltatt på representantskapsmøter og årsmøter.  

 

Følgende fra Elverum Ap har hatt verv i Hedmark Aps styre eller utvalg i 2019: 

Per Gunnar Sveen er Hedmarks fremste politiker som fylkesrådsleder. Han er også i det nye fylkestinget og er 

leder av hovedkomiteen for næring. 

Margrethe Skjærbæk og Bjørn Jarle Røberg-Larsen har hatt fast plass i Fylkestinget for Hedmark.  

Bjørn Jarle Røberg-Larsen er partisekretær for Innlandet Arbeiderparti og representant i det nye fylkestinget.   

Magnus Stenseth er medlem i styret til Innlandet Arbeiderparti og deres Landbruksutvalg.  

Jan Gunnar Olbergsveen er medlem i fylkespartiets Næringspolitisk utvalg. 

Ingvar Midthun var leder i nominasjonskomiteen for fylkestingsvalget. Jørn Øversveen er i valgkomiteen til 

Innlandet Arbeiderparti.  

MEDLEMSSITUASJONEN 

Medlemmer(betalende)  pr.31.12.2019: 

Søndre Elverum:   25 medlemmer  

Leiret:                   179 medlemmer 

Østre Elverum:      44 medlemmer 

Til sammen Elverum AP:   248 medlemmer   

 

AVSLUTNING 

Året sett under ett har vært preget av stor aktivitet, hvor det har vært behandlet mange store og viktige saker. 

2019 har vært preget 

av en aktiv kommunevalgkamp hvor mange medlemmer deltok.  

Elverum Arbeiderparti fikk Lillian Skjærvik som ordfører og har inngått et samarbeid med SV og Frp som gjør at 

vi sammen har flertall. Vi vil takke alle som har vært med og engasjert seg i partiarbeidet i 2019. 

 

Jørn Øversveen, leder   Lillian Skjærvik, nestleder  Bodil Nordhagen, sekretær   

Knut Solberg, kasserer   Magnus Stenseth, studieleder Helen Løkken, styremedlem 

Jeanette Evensen, styremedlem  Stein Erik Nyberg, styremedlem 

Jan Gunnar Olbergsveen, styremedlem  Ingvar Midthun, gruppeleder  Vebjørn Skirbekk Sagmoen, AUF 
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Østre Elverum Arbeiderlag 

Årsmelding 

2019 

Organisasjon, møter og representasjon 

Tillitsverv 

Lagsstyret:  

Leder Magnus Stenseth (ny 2019) 

Nestleder Thomas Sveen (ny 2019) 

Sekretær Hanna Hanstad  

Kasserer Stine Heyerdahl Sveen (ny 

2019) 

Studieleder/styremedlem Anne Grethe Silihagen 

Styremedlem Kenneth Hansen (ny 2019) 

Styremedlem Eva Hanstad (til nov) 

Varamedlem Grethe Korsbakken 

Varamedlem Terje Uthus 

 

Andre verv og 

representasjoner 

 

Hamar Media:  

 

PersonligVara: 

 

1. Terje Uthus (fullmektig) 

2. Hanna Hanstad (rådg)ny 

2018 

1.Tor Reidar Løvhaugen 

2.Grethe Korsbakken 

Arbeiderbevegelsens 

arkiv: 

 

Terje Uthus 

Tor Reidar Løvhaugen 

Studieutvalget:  

 

 

Dette består av 

studielederne i de respektive 

lagene samt  leder valgt av 

årsmøtet i  

 

Studieleder i ØEA  

Elverum Ap. 

Anne Grethe Silihagen 

(automatisk medlem av 

Elverum Aps studieutvalg) 

 

Revisorer:  

 

Vararevisor: 

1. Gunnar Lindbakken 

2. Margrethe Skjærbæk 

Pål Sundt Finstad  

 

Representant til valgkomiteen i 

 Elverum Arbeiderparti:  Pål 

Sundt Finstad  

 

Valgkomité:  

 

 

 Lillian Skjærvik  (Leder) 

Gunvald Nersveen 

Ingebrigt Henningsen(ny 

2019) 

 

Aktivitet og saksoversikt 

Det har vært avholdt et styremøte i året som 

har gått. 

Ellers har vi hatt jevnlig telefonkontakt ifm 

valgkampopplegg og saker i hovedpartiet. 

  Styret er opptatt av utviklingen i bygdene 

våre, spesielt  Arealplanen, Skolestrukturen og 

Sætre, og at vi hører til i et skogdistrikt og hva 

vi kan få ut av det, og at miljøutviklingen må 

tas på alvor. 

 Årsmøtet 2019 (for året 2018) 

  ble holdt i Samfunnshuset, Sørskogbygda 

med veldig bra frammøte. Ingebrigt 

Henningsen og Else Karin Skjærvik hadde 

frasagt seg sine verv og ble overrakt blomster 

og takk fra årsmøte for mangeårig innsats. 

       

Bevilgninger vedtatt i årsmøte:  
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Skolene i Østre kr. 500,- til hver; Hernes, 

Kirkeby og Sørskogbygda  ifm 17.mai, totalt kr. 

1.500,-  

LO i Sør Østerdal (endr. 2019.tidl. Lo i 

Elverum) 

Kr 2.500,- tilskudd til 1. MAI markering  

 

ØEA er representert i styret i Elverum 

Arbeiderparti:  

Lillian Skjærvik ble ved årsmøtet i 2019 valgt 

til nestleder i hovedpartiet. 

Magnus Stenseth ble valgt til studieleder, 

Stine Heyerdahl Sveen ble gjenvalgt som 3. 

varamedlem til hovedpartiets styre. Magnus 

ble senere valgt til valgkampleder for Elverum 

AP. 

 

Arbeiderbevegelsens arkiv 

Hanna Hanstad representerte laget ved 

arkivets årsmøte. 

  

Hamar Media 

Her deltok Magnus Stenseth i eiermøte i 

forkant av Generalforsamlingen. Ved ordinær 

generalforsamling fikk vi dessverre ikke 

anledning til å delta. 

Årets utbytte ble kr 3.000,- pr aksje, og med 

våre 8 aksjer ble det totalt kr 24.000,- til vårt 

lag, svært kjærkomne midler for å 

opprettholde lagsaktivitet! 

I desember ble det innkalt til ekstraordinært 

eiermøte i forkant av ekstraordinær 

generalforsamling, årsmøtevalgt representant 

Terje Uthus deltok i begge møter.  

 

Studiearbeid 

Det har ikke vært studieaktiviteter i lagets 

regi. 

 

Medlemsmøter 

Det har ikke vært arrangert medlemsmøter i 

lagets regi i 2019. Våre medlemmer har 

deltatt i hovedpartiets medlemsmøter. 

 

Politisk virksomhet 

Kommunestyregruppa FØR høstens valg: 

Representanter fra Østre: Pål Sundt Finstad, 

Margrethe Skjærbæk, Lillian Skjærvik, Stine 

Heyerdahl Sveen, Magnus Stenseth og Terje 

Uthus med Anna Sætereie og Anne Grethe 

Silihagen som vara.  

 

 

Etter høstens valg har vi disse i 

kommunestyregruppa: 

Ordfører Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth 

som medlem, med Pål Sundt Finstad som 

varamedlem. 

 

Formannskap, Komiteer /Utvalg, 

Øvrig representasjon:  

Flere fra vårt lag er via hovedpartiet 

representert i formannskap, komiteer, råd, 

nemnder og utvalg i kommunen og i Fylket, 

flere fra vårt lag er også delegater til 

fylkespartiets årsmøte som representanter for 

Elverum AP. 

 

1. mai 2019 

   Dagen startet tradisjonen tro med frokost på 

Lille Gråberg med Leirets arbeiderlag som 

ansvarlig.  

Her var det appell ved Ina Libak, leder i AUF. 

Ungdomsappell ved The Sandberg Bråten. Ved 

Solidaritetsgudstjenesten i Elverum 

Hovedkirke var det også appell ved AUF leder 
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Ina Libak. Hovedarrangementet var som 

tidligere år lagt til festsalen i Rådhuset med LO 

i Elverum som hovedarrangør. 

Hovedtaler var Audun Lysbakken, leder i SV. 

Ellers var det appeller ved vår 

ordførerkandidat Lillian Skjærvik fra AP og 

Bjørn Venstad fra RØDT. 

Vegard Holm fra Transportarbeiderforbundet 

lot oss ta del i 100 årsmarkeringen av 

ÅTTETIMERSDAGEN!  

Appell ved Skogsarbeiderbautaen i 

Elvarheimparken ved Eldri Svisdal, SV. 

Dagen avsluttet med gratis kinoforestilling for 

barn i regi av Framlaget.  

Flere fra laget vårt deltok aktivt i markering av 

dagen. 

Arrangementet ble også støttet økonomisk av 

laget. 

 

Julussaspelet 

90 årsmarkeringen for Julussakonflikten i 1927 

ble markert med teaterforestilling ved 

Brattveltdammen i 2017, fulgt opp med 

forestillinger i 2018. I år vedtok 

Arbeiderbevegelsens kulturnettverk å sette 

opp to forestillinger, 15. og 16. juni, og vi tok 

som tidligere år ansvaret med å holde orden 

på trafikken til og fra området, takk til alle 

som sto på! 

 

VALG høsten 2019 

Ordførerkandidat og varaordførerkandidat til 

kommunevalget i 2019 ble valgt ved det første 

nominasjonsmøtet i hovedpartiet høsten 

2018. 

Lillian Skjærvik fra vårt lag ble valgt til Elverum 

Arbeiderpartis ordførerkandidat og Magnus 

Stenseth også fra vårt lag ble valgt til partiets 

varaordførerkandidat! 

Lørdag 12. januar 2019 startet med 

Programmøte for Elverum Arbeiderparti der 

partiets endelige program for høstens 

kommunevalg ble vedtatt. 

Så fortsatte dagen med Nominasjonsmøte der 

den endelige valglista med øvrige kandidater 

ble vedtatt. Flere fra vårt lag deltok i begge 

møter.  

 

Margrethe Skjærbæk fra vårt lag ledet   

Nominasjonskomiteen, Terje Uthus var  valgt 

inn som lagets representant. I 

Programkomiteen i Hovedpartiet var Lillian 

Skjærvik innvalgt fra vårt lag. 

 

Valgkamp 

Lørdag 10. mai startet vi årets valgkamp med 

stand utenfor Coop Marked i Sørskogbygda. 

Valgkampen ble intensivert i august fram til 

valgdagen, med stands i Sørskogbygda lørdag 

31. august, torsdag 5.september og lørdag 7. 

september. 

 

VALGSEIER 

Ved høstens kommunevalg klarte vi å ta 

tilbake styringa i kommunen vår, Lillian 

Skjærvik ble valgt til ordfører med 

Varaordfører Eldri Svisdahl fra SV, i et 

valgteknisk samarbeid med FRP.    

Vi gratulerer Lillian og ønsker lykke til de neste 

4 år! 

  

Medlemmer som har gått bort i 2019 

I oktober gikk Leiv Anna Tuveng bort, i 

november mistet vi Eva Fjærgård Hanstad. Eva 

har vært aktivt med siden tidlig 80-tall, først i 

Horndalen arbeiderlag og så i Østre der hun nå 

var styremedlem, hun har også vært med i 

styret i Elverum arbeiderparti og i LO i 

Elverum. Hun satt seks perioder i 
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kommunestyret og formannskap. Elverum 

arbeiderparti og Østre Elverum arbeiderlag 

spleiset på bårebukett med «Takk for din 

mangeårige innsats og lojalitet». 

 

Medlemssituasjonen 

Vi registrerer at vi har hatt nedgang i 

medlemsmassen vår, to av våre medlemmer 

er gått bort, noen har flyttet, og noen står 

med ubetalt kontingent. Ved utgangen av 

2019 har vi 49 medlemmer, ved forrige 

årsskiftet hadde vi 57 registrerte medlemmer.  

Det har også i 2019 blitt arbeidet med 

medlemsregisteret sentralt. Vår leder har 

jevnlig kontakt med partiet sentralt og følger 

opp saken. 

 

Til medlemmene 

Styret retter en takk til medlemmene for at de 

støtter  

opp om arbeiderlaget og bidrar, om det er 

representasjon, baking, henting av 

pensjonister til møter, stands, utkjøring av 

valgmateriell osv. 

Vi håper på godt samarbeid også kommende 

år, som et aktivt lokallag i Elverum 

Arbeiderparti. Hedmark og Oppland fylker er 

slått sammen, det er også fylkespartiene, vi 

ikke lenger er en del av Hedmark 

Arbeiderparti, men Innlandet Arbeiderparti  

 

Hernes, 31. desember 2019/Årsmøtedato 30. 

januar 2020 

Styret: Magnus Stenseth, leder  

Thomas Sveen, nestleder 

Hanna Hanstad, sekretær 

Stine Heyerdahl Sveen, kasserer 

Anne Grethe Silihagen, 

studieleder/styremedlem 

Kenneth Hansen, styremedlem 

Grethe Korsbakken, varamedlem  

Terje Uthus, varamedlem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



28 
 

ÅRSBERETNING LEIRET ARBEIDERLAG 2019 

I året 2019 har styret hatt fokus på ordinære driftsoppgaver og de vanlige arrangementene 

arbeiderlaget tar seg av. I tillegg har mange av lagets medlemmer vært svært aktive i 

kommunevalgkampen. Det er stor aktivitet i kommunepartiet, noe som vanskeliggjør at Leiret 

Arbeiderpartilag kan ha høyt ambisjonsnivå i eget lag, da det for en stor del er de samme 

medlemmene som deltar i alle aktiviteter.  

 

ORGANISASJONEN: 

Leiret Arbeiderlag har etter årsmøtet 17. januar 2019 hatt følgende tillitsvalgte: 

 

Leder:    Jan Gunnar Olbergsveen 

Nestleder:   Trygve Hermansen 

Sekretær:   Elisabeth Kristiansen 

Kasserer:   Bodil Nordhagen 

Studieleder:   Jeanette Evensen 

Styremedlem:   Frank Ophus 

Styremedlem:   Elivane Nordhagen 

Styremedlem:   Helen Løkken 

Styremedlem:   Per Burhol 

1. varamedlem:  Arne Gjelten 

2. varamedlem:  Dag Sondre Peikli 

3. varamedlem:  Yvonne Nerland Frøhaug 

 

Revisorer:  

Torbjørn Johansen 

Terje Lund 

Vara: Arild Kjempekjenn  

 

 

Arbeiderbevegelsens arkiv: 

Jan Gunnar Olbergsveen 
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Hamar Media: 

Jan Gunnar Olbergsveen   representant 

Bodil Nordhagen   medhjelper utpekt av styret 

 

Valgkomité:  

Bente Aaland    leder  

Bjørn Jarle Røberg-Larsen 

Anne Grete Berget 

 

Medlemssituasjonen. 

 
Leiret Arbeiderlag hadde ved utgangen av 2019 180 betalende medlemmer. Medlemslisten 

inneholdt totalt 193 navn. Til tross for flere purringer sentralt fra og ringerunder gjennomført 

av styrets medlemmer har det vist seg vanskelig å opprettholde medlemsantallet. Vi har få 

innmeldinger, spesielt av unge, mens en aldrende medlemsmasse faller fra av naturlige 

årsaker.  

 

Styremøter. 

Det er avholdt 6 styremøter i løpet av perioden. 

Styremøtene har fast agenda med gjennomgang av saker som skal opp i kommunestyret i 

nærmeste fremtid samt at det blir referert fra saker som har vært oppe i kommunestyret med 

resultat av behandlingen der. Vi refererer også saker som diskuteres i kommunepartiet til 

orientering for de av styrets medlemmer som ikke også sitter i Elverum AP sitt styre. Alle 

varamedlemmer til styret blir også innkalt til alle styremøter.  

Styremøtet i mars konstituerte vi oss og meldte inn nye medlemmer til Brønnøysundregisteret. 

Vi så på aktivitetsplan for året som lå foran oss og planla vårens aktiviteter.  

I styremøtet avholdt i april ble forberedelse til 1. mai frokosten hovedtema hvor oppgaver ble 

fordelt mellom styrets medlemmer. Dette er en årlig tradisjon som styret setter pris på å 

gjennomføre.  

Det ble avholdt et styremøte med sommeravslutning i juni hvor evaluering av 1. mai 

arrangementet var hovedtema. Vi diskuterte også vår medvirkning til valgkampen. Vi bevilget 

kr 17.000 i valgkampbidrag til Elverum Arbeiderparti og kr 3.000 i bidrag til AUF.  

I styremøtet i august drøftet vi den pågående valgkampen og vårt bidrag i den. Vi fordelte 

lister over medlemmer som ikke hadde betalt kontingenten med oppgave om å ringe disse.   
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Oktobermøtet ble i hovedsak benyttet til å diskutere gjennomføringen av valgkampen og 

resultatet av valget. Til tross for tilbakegang i antall stemmer og mandater klarte vi ved hjelp 

av forhandlinger og valgteknisk samarbeid med SV og Frp å få ordfører og varaordfører på 

rød side.  Vi går inn i denne perioden i posisjon.  

Styremøtet i januar var i hovedsak gjennomgang av saker og dokumenter som skal legges 

frem for årsmøtet. Innkomne forslag skal vurderes, men det var heller ikke denne gang 

kommet inn noen forslag til leder. Vi utarbeidet i tillegg forslag til kandidat for utdeling fra 

Solidaritetsfondet.  

 

Medlemsmøter. 

Det er ikke avholdt egne medlemsmøter i regi laget i denne perioden. Kommunepartiet kjører 

medlemsmøter nesten hver måned unntatt i ferietiden og det er vanskelig å finne andre 

dagsaktuelle temaer som ikke er oppbrukt.  

1. mai frokost. 

1. mai frokosten ble tradisjonen tro arrangert i regi av Leiret Arbeiderlag. Hovedtaler var 

leder i AUF sentralt Ina Libak. Hun holdt et uforglemmelig innlegg som rørte alle de 

fremmøtte. Ungdomsappell sto AUF for ved Thea Sandberg. Det møtte ca. 60 personer til 

frokosten og det var god stemning blant de fremmøtte. Terje Røe loset oss gjennom de 

tradisjonelle arbeidersangene og akkompagnerte med sin gitar.   

Lagskveld. 

Det er ikke arrangert lagskveld i år.  

Studiearbeid.  

 Laget har ikke hatt egne studieaktiviteter i perioden, men har deltatt i kommunepartiets og 

Hedmark Arbeiderparti sine studieaktiviteter. Noen av medlemmene deltar blant annet på 

partiskolen.  

Pressearbeid. 
Pressen var på plass under 1. mai frokosten og refererte derfra. Ellers har noen av lagets 

medlemmer skrevet leserinnlegg i presse og på sosiale medier.  

Valgkamp. 
Mange av lagets medlemmer har gjort en formidabel innsats i årets kommunevalgkamp. Vi 

har bemannet stands, kjørt postkasseaksjoner og deltatt på hjembesøk i stort monn. 

Engasjementet var stort med mål om maktskifte og Lillian som ordfører i byen vår. Vi er 

Elverum sitt største arbeiderlag og føler vi bidrar godt i forhold til størrelsen vår. Vi var også 

godt representert i valglisten, blant annet med 3 av de 6 kumulerte med stemmetillegg. Vi 

endte opp med 1 i formannskapet og totalt 9 i kommunestyret.  

AVSLUTNING. 
I valgåret 2019 har de fleste av styremedlemmene vært særdeles aktive i valgkampen. I tillegg 

har mange i styret vært aktive i styrearbeidet og i utadrettet virksomhet.  I styrearbeidet har vi 
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hatt oppe til diskusjon de aktuelle sakene som formannskap og kommunestyre har behandlet 

og de av våre styremedlemmer som også er kommunestyremedlemmer har fått med seg våre 

synspunkter inn i debattene. Som største lag i Elverum arbeiderparti setter våre medlemmer 

naturligvis farge på debattene på medlemsmøter og i andre fora hvor det diskuteres politikk 

og det er vi stolte av.  

Vi retter en stor takk til alle lagets medlemmer for deres deltagelse i partiets forskjellige 

aktiviteter og deres bidrag på vegne av Leiret Arbeiderlag i forskjellige fora i samfunnet.  

 

Elverum 23. januar 2020 

 

Jan Gunnar Olbergsveen 

Leder 

Trygve Hermansen       Bodil Nordhagen 

Nestleder        Kasserer 

Elisabeth Kristiansen       Jeanette Evensen Olsen 

Sekretær        Studieleder 

Elivane Nordhagen       Per Burhol 

Styremedlem        Styremedlem 

Helen Løkken        Frank Ophus 

Styremedlem        Styremedlem 
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Årsberetning for Elverum-Åmot AUF 2019 

Det har vært et fint år. Vi deltok aktivt i valgkampen, noe som vi kan anta at kan ha vært med på å 

føre til at vi vant både skolevalget på Elvis og kommunevalget, som gikk ganske bra i både Elverum og 

Åmot. Vi har ikke fått til alle våre ønsker om aktivitet med temamøter og aksjoner, men vi har fått til 

en del selv med et styret som er ganske sprett. Vi gjennomførte halvparten av målene vi satte for 

dette året.  

Medlemstallet for 2019 er 50 betalende medlemmer. 

Elverum-Åmot AUFs styre besto første halvår av Leder Thea Sandberg Bråten, nestleder Vebjørn 

Skirbekk Sagmoen, økonomiansvarlig Anndrine Lund, styremedlem Bjørn Kristian Eide og 1.vara 

Casper Sekkelsten. 

Men siden Thea flyttet til USA så gjorde vi noen omrokeringer, slik at styre så slik ut andre halvår: 

Leder Vebjørn Skirbekk Sagmoen, nestleder Thea Sandberg Bråten, økonomiansvarlig Anndrine Lund, 

styremedlem Bjørn Kristian Eide og 1.vara Casper Sekkelsten 

Elverum-Åmot AUF har vært god representert i komiteer og styrer.  

• Vi har vært representert i fylkesstyre med Anndrine Lund  

• Vi har vært representert i styret i både Elverum AP og Åmot AP 

• Anndrine ble valgt inn i kommunestyre i Åmot 

• Vebjørn ble valgt inn i kommunestyre i Elverum 

• Hanna ble valgt som 1. vara til kommunestyre i Elverum 

Vi har også hatt og deltatt på diverse arrangementer og møter 

• Vi har hatt et styremøte hver måned. 

• I februar deltok vi på årsmøte i Åmot Arbeiderparti, AUF i Innlandet og i Elverum 

Arbeiderparti, og vi fikk gjennom flere av våre saker. 

• 1. Mai ble feiret i Elverum med frokost på Gråberg hvor også Thea holdt appell, og tog. Og på 

Rena holdt Anndrine appell.  

• Vi hadde sommeravslutning med laser tag på bowlingen, dette var en suksess, vi hadde med 

oss flere av våre medlemmer.  

• I desember hadde vi et temamøte om internasjonal solidaritet, hvor vi fikk besøk av Sigrid fra 

Fylkesstyret. Vi serverte pizza og brus. 

Utenom valgkampen hadde vi mindre aktivitet, men vi deltok i de fleste av kommunepartiene og 

fylkeslagets møter, temamøter osv. Vi har vært på skolebesøk på ELVIS, og hatt noen temamøter. Vi 

hadde noen deltagere fra styret på sommerleiren, og juleavslutning på Gråberg restaurant, hvor vi 

inviterte lagets medlemmer. 

Vi håper å få med oss enda flere aktive i året som kommer, og en enda større delegasjon på årets 

sommerleir.  

Vi takker for et godt år, og satser på enda mer aktivitet i 2020! 

Vennlig hilsen styret i Elverum - Åmot AUF 
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Studieutvalgets beretning 2019 
 

Studieutvalget i Elverum Arbeiderparti har i oppgave å skolere medlemmer og listekandidater 

gjennom året, for å stå best mulig rustet i vårt politiske arbeid og engasjere nye og gamle 

medlemmer. Utvalget har i valgåret 2019 bestått av følgende medlemmer: 

Leder: Magnus Stenseth 

Leiret: Jeanette Evensen 

Østre: Anne Grethe Silihagen 

Søndre: Jo Inge Hagebakken 

AUF: Vebjørn Skirbekk Sagmoen 

Utvalget har i perioden gjennomført i alt fire skoleringer for medlemmer og listekandidater. 

1.april: Studiesamling for medlemmer og listekandidater 

Lillian Skjærvik gikk igjennom partiets ideologi, Jørn Øversveen gikk igjennom hvordan vi er 

organisert, Ingvar Midthun gikk igjennom hvordan vi jobber i kommunestyret, og Magnus Stenseth 

gikk igjennom planen for valgkampen.  

I alt deltok 23 medlemmer og listekandidater 

4.juni: Media-verksted 

Kate Langsethagen ga tips og triks til hvordan vi skal gjøre oss forstått, gjennom meide og 

leserbrevspalter.  

I alt deltok 12 listekandidater.  

11.juni: Gjennomgang av valgprogram og budsjett 

Magnus Stenseth og Lillian Skjærvik tok listekandidatene gjennom et pågående budsjettarbeid og 

sammenlignet opp mot valgprogrammet. Opplegget ble noe amputert som følge av demonstrasjon 

på Bergesjøen. Kandidatene fikk i oppgave å gå igjennom programmet og vurdere hvilke saker som 

var viktigst å prioritere gitt den økonomiske situasjonen kommunen sto ovenfor foran valget. 

I alt deltok 15 listekandidater. 

22.juni: Valgkampskolering med Bjørn Jarle Rødberg Larsen 

Listekandidatene fikk kurs i vår valgkampstrategi, bruk av medier og den gode historien. Hvordan skal 

vi nå ut med vårt budskap på en enkel og forståelig måte, og hva er vårt hovedfokus. 

I alt deltok 10 listekandidater. 

29.mai: Valgkampsamling med LO i Sør-Østerdal 

I tillegg til egne samlinger samarbeidet Elverum Arbeiderparti og LO i Sør-Østerdal om en samling for 

listekandidatene hvor blant annet Nils Kristen Sandtrøen innledet om viktigheten av å stå opp for det 

vi tror på. 

 

 

 

 

 

 


